



James Noble 詹诺倍

Partner 合伙人

D 直线 +65 6911 8322

E 电邮 james.noble@careyolsen.com

Based in our Singapore office, James Noble leads the litigation, insolvency and restructuring practice in Asia and advises on Bermuda, British Virgin Islands (BVI) and Cayman Islands law.

A specialist in complex and high value shareholder litigation, asset recovery, cross-border enforcement and insolvency, James has nearly 20 years' experience working in a wide variety of commercial, trust and estate disputes and private wealth matters. Recognised as an expert in asset recovery in the latest edition of Who's Who Legal, James regularly acts in high profile and market leading cases, particularly in connection with companies listed on the Hong Kong Stock Exchange.

Career

James has been based in Asia since 2012; first in Hong Kong and then Singapore since 2018. He was most recently the Managing Partner of another offshore law firm in Singapore.

James was admitted to practise in the Cayman Islands in 2010, the BVI in 2012 and was Bermuda registered in 2020. He is also admitted as a solicitor of the Supreme Court of New South Wales (2000), and the Supreme Court of England and Wales (2011) (non-practising).

James Noble任职于新加坡办公室，他带领亚洲团队处理诉讼、破产和重组业务并提供百慕大群岛、英属维尔京群岛（BVI）和开曼群岛法律服务。

James在处理复杂及高额的股东诉讼、资产追回、跨境执行及破产法律相关事项方面有近20年的丰富经验，包括对各类型的商业、信托、资产争议以及私人财富提供法律意见。在法律网站Who's Who Legal的最新一期中，James被认定为处理资产追回业务的专家。James经常代理重大且具有市场领导性的案件，特别是涉及香港交易所上市公司的事宜。

James自2012年起在亚洲执业，先后在香港及新加坡提供法律服务。在加入Carey Olsen前，他曾是另一家离岸律所新加坡办公室的管理合伙人。

James分别在2010年和2012年获得了开曼群岛和英属维尔京群岛（BVI）的执业律师资格，并于2020年获得百慕大群岛执业律师资格。他于2000年在新南威尔士最高法院获得律师资格，并于2011年获得了英格兰和威尔士（非执业）律师资格。



LOCATION 地点

- / Singapore
新加坡



LAWS PRACTISED 执业法律

- / Bermuda
百慕大群岛
- / British Virgin Islands
英属维尔京群岛
- / Cayman Islands
开曼群岛



ADVISES ON 执业专长

- / Dispute Resolution and
Litigation
争议解决与诉讼
- / Restructuring and Insolvency
重组与破产
- / Family Office
家族办公室



CONNECT 连接

OFFSHORE LAW SPECIALISTS 离岸法律专业机构

BERMUDA 百慕大群岛 BRITISH VIRGIN ISLANDS 英属维尔京群岛 CAYMAN ISLANDS 开曼群岛 GUERNSEY 根西岛 JERSEY 泽西岛
CAPE TOWN 开普敦 HONG KONG 香港 LONDON 伦敦 SINGAPORE 新加坡

careyolsen.com